

## Referat fra FAU-møte 12.januar 2022

**Tid: 19.00**

**Sted: Teams**

### **Til stede:**

Rektor Ebbe Klyve, Tine Amalie Blom Sagstad 1A, Martine Rekstad 1B, Serine Sletten 1C, Magne Knudsen 2A, Liv-Ane Engelsen Grande 2A, Andre Birkeland 2B, Benedikte Kristiansen 2B, Ina Elisabeth Korbi Takle 3A, Anniken Aga Rognås 3B, Kristin Edvardsen Engeberg 3B, Cato Bendixen 4A, Hilde Askeland 4B, Kristin Ferstad 4B, Anne Margrethe Bøe 5A, Jane Careense Røskeland 5B, Laila Håvardstun Mackay 5B, Oddgeir Undertun 6A, Torill Skorve 6B, Ingunn Halvorsen 7A,, Laila Johnsen 7B

### **Fraværende:**

Vibecke Nygaard 4A, Tone Reimers Brakstad 5A, Grethe Halleland Tuften 6A, Irmelin Håvardstun 6B, Kathrin Vesterøy 7A, Valgjerd Tvedt Levinsen 7B

### **Sak 1/22 Rektors kvarter**

Rektor informerte om aktuelt på skolen

- Rektor takket, på vegne av hele personalet, for julegave fra FAU.
- Smittesituasjonen på skolen er pr.nå god - ingen kjente smittetilfeller.
- Det er mye trafikk ved skolen om morgenen. Det er ønskelig at trafikkgruppen går i gang med en liten aksjon for å minne foresatte på trafikkretningslinjene ved skolen.
- Skolen skal ha kvalitetsoppfølging 23.mars. Før dette skal FÅ komme med innspill på ulike punkter. Dette blir sak på neste FAU-møte.

### **Sak 2/22 Forslag til vedtekter for FAU Liland skole (se vedlegg)**

Etter noen innspill ble vedtektene godkjent. Se vedlegg for gjeldende vedtekter.

### **Sak 3/22 Orientering fra de ulike arbeidsgruppene**

- FAU-leder/kasserer
  - FAU-leder takket for raske innspill og samarbeid rundt flytting av siste skoledag før jul.
  - Kasserer har fått tilgang til FAUs kontoer og de fullmakter som trengs for å administrere disse. FAU har pr. i dag god økonomi og har brukt lite penger de siste årene.
  - Kasserer legger frem et enkelt regnskap neste møte.
- Trafikk
  - Trafikkgruppen har hatt møter. De har satt seg inn i arbeidet forrige gruppe var i gang med og er godt i gang med arbeidet.
  - Trafikkgruppen har sendt søknader om midler til ulike trafikktiltak/aksjoner.
  - De skal også ha møte med Statens vegvesen
  - Det kom innspill til gruppen om å se på bilseter/pute ved skoleskys med taxi.
- 17.mai
  - Gruppen har ikke hatt møte. Etablerer kontakt før neste FAU-møte.
- FauBa

- Gruppen har hatt møte og er i gang med planlegging av aktiviteter for våren; kor, dans, sjakk og svømming. Håper de kan komme i gang med aktiviteter så snart smittesituasjonen tillater det.
- SFO
  - SFO gruppen har samlet inn erfaringer rundt SFO fra foresatte og etablert et samarbeid med skolen/SFO.
  - De har hatt et møte med rektor og SFO-leder og kommet med innspill til endringer. Samarbeidet er i gang, og det fokuseres spesielt på informasjon til foresatte, samt opplegg for lang dagene.
- Skoledans
  - Skoledansgruppen har planlagt en skoledans før vinterferien. Om den kan gjennomføres eller ikke avhenger av smittesituasjonen.
- Miljø
  - Gruppen har ikke hatt møte, men etablerer kontakt før neste FAU-møte.
  - Innspill til miljøgruppen: Sykkelstativ med tak, undersøke om det er ønskelig med bidrag (også økonomisk) i skolehagen, se på ballbingen.
- TV-aksjonen
  - Ikke noe å melde

#### **Sak 4/22 Informasjonsarbeid**

- Tekst om foreldregruppen på Facebook går i disse dager ut på e-post til alle foresatte fra skolen.
- FAU-leder jobber med å lage et årshjul for FAUs aktiviteter og arbeidsområder.
- FAU-leder samler materiale/dokumenter fra de ulike arbeidsgruppene på en felles Google disk, for å sikre at dette blir videreført hvert år.

#### **Sak 5/22 Skolefotografering**

Det vedtas at FAU ønsker fotografering på 1.trinn, 4.trinn og 7.trinn; klassebilde og individuelt bilde. Det er ønskelig å fortsette å benytte Reimers. Det er ikke ønskelig med for hyppig fotografering, da dette kan bidra til å skape kjøpepress. Det er heller ikke ønskelig med skolekatalog, spesielt med tanke på personvern.

#### **Sak 6/22**

Forslag til møteplan vår -22:

Ons 23.feb

Ons 16.mars

Man 2.mai

Tirs 7.juni

Møteplan vedtas. Tidspunkt for møtene endres til 19.30 - 21.30.

#### **Sak 7/22 Eventuelt**

- **Arbeids-/interessegruppe**  
Alle FAU-representanter som ikke har valgt arbeids-/interessegruppe i FAU må gjøre det. Hvilke gruppe man ønsker å bidra i kan meldes til FAU-leder før (evt. på) neste møte. For oversikt over de ulike gruppene, se forrige referat.

- **Oppdatere kontaktinformasjon**

Alle trinn tar ansvar for å oppdatere sine miljø-/klassekontakter i dokumentet i FAUs Facebookgruppe, slik at dette stemmer.

- **Digitalt deltakelse på FAU-møter**

Det kom forslag om mulighet til å kunne delta digitalt på FAU-møtene dersom man er forhindret til å delta fysisk (f.eks pga karantene el.l.). FAU støtter dette, men ønsker at alle som kan deltar fysisk når det mulig, for best mulig samarbeid.

**Neste møte: Onsdag 23.februar kl. 19.30 - 21.30**